

Rådsmøte i Seilflyseksjonen 6. juli 2025

Teams

Møte 04/25

Møtet begynte kl 18:30

Deltagere: Sondre Bjørø
 Martin Bjørnebekk
 Tora Tangen Lindqvist
 Stein Marius Pedersen (vara)
 Gjertrud Gjerdevik (vara)
 Steinar Øksenholt (møteleder/protokoll)

Forfall:

Sak 15/25 Konstituering av nytt seilflyrådet og arbeidsutvalg

Sondre Bjørø ønsket velkommen til første møte i seilflyrådet etter seksjonsmøte i april.
Administrasjonen orientert om NLF sin styreinstruks og delegasjonsreglement

Vedtak:

Seilflyrådet ble konstituert som valgt på seksjonsmøte
Arbeidsutvalget består av Sondre (leder), Martin (nestleder) og Steinar
(administrasjon)

Sak 16/25 Handlingsplan for perioden

Rådsleder orienterte kort om seksjonens vedtatte handlingsplan og planen ble raskt gått gjennom punkt for punkt. Intensjonen er at rådsmedlemmene velger seg «hjertesaker» for oppfølging gjennom rådsperioden.

Sondre – konkurranser og landslag
Tora – junioraktiviteter og rekruttering
Stein Marius – klubb utvikling/klubbdrift
Martin – breddeidrett
Gjertrud – hjertesak avklares til neste rådsmøte

Vedtak:

Rådsmedlemmenes «hjertesaker» ble valgt som over.

Sak 17/25 Økonomi - halvårsresultat

Administrasjonen orienterte om halvårsresultatet som var utsendt i forkant. Det er ingen markante bomber, men generelt er status at vi har lite handlingsrom og små marginer. Budsjett synes fortsatt å være realistisk ved årsslutt

Vedtak:

Styret tok økonomirapportene til etterretning. Som nytt styre vil rådsmedlemmene bruke litt tid på å sette seg inn i rapporten for oppfølging av status ut over høsten 2025

Sak 18/25 Orientering om aktiviteter så langt i sesongen

Administrasjonen orienterte om de aktiviteter som er gjennomført og som er planlagt i nær fremtid.

Vedtak:

Seilflyrådet tok orienteringen til etterretning

Sak 19/25 Fastsette seilflyrådets møteplan

Følgende datoer ble foreslått: 19/8-25 Teams, 23/9-25 Teams, 25-26/10-25 Sesongavslutning ORS og 2/12-25 TEAMS.

Vedtak:

Møteplan for seilflyrådet vedtatt som foreslått.

Sak 20/25 Juniorsamlingen

Invitasjon og påmelding ligger ute og er publisert i ulike fora. Som følge av sin militærtjeneste har Tora varslet at hun ikke kan følge opp samlingen ved å være tilstede. Martin har sagt seg villig til å steppe inn som arrangementsansvarlig. Steinar orienterte om hva som er booket og gjort av avtaler. Det er et behov for å holde et resursmøte i nær fremtid med blant annet instruktører fra Drammen FK.

Vedtak:

*Martin og Steinar kaller inn til resursmøte tirsdag 8/7-25.
Martin forsøker også å rekruttere flere instruktører med innspill fra Steinar.*

Sak 21/25 Orientering om pågående saker i seksjonen

- a) Saker fra forrige styre:
 - a. Salg av HAU: Interessen i Norge synes ikke å være der. Flyet har vært markedsført for salg i snart $\frac{3}{4}$ -år. Steinar har snakket med Ulf Bjørtomt som vil kunne bistå ved et internasjonalt salg og som har erfaring i dette. Flyet har vært nyttig å ha ved sesongstart og har gått i produksjon.
 - b. Steinar anmoder om et mandat fra det nye seilflyrådet til å gå videre med prosjektering av byggelokale som tilbygg til eksisterende NLF-hangar.
- b) Fra NLF styre:
 - a. Sondre orienterte fra første møte

Vedtak:

Seilflyrådet er positive til å engasjere Bjørtomt for internasjonalt salg av HAU.

Seilflyrådet gav administrasjonen fullmakt til å iverksette prosjektering og diverse avklaringer knyttet til NLF angående byggelokale.

Møte avsluttet kl 20:00

Neste møte:

Seksjonsmøte 19. august 2025 TEAMS